

東港城 × Kiztopia™ × Singapore  
EAST POINT CITY Passion Made Possible

# 彈遊新加坡



## ADMISSION PRICES 價目表

### TICKET TYPE 單次入場 (50mins/ 分鐘)#

**Weekdays (Mon-Fri, excluding public holidays)**  
平日 (星期一至五, 公眾假期除外)

**Buddy (2 Pax) 親子套票 (包一大一小\*)** \$188

**Single Pax 小童或 額外成人門票 (一人票)^** \$108

**Weekends (Including public holidays)**  
週末及假日 (星期六至日及公眾假期)

**Buddy (2 Pax) 親子套票 (包一大一小\*)** \$238

**Single Pax 小童或 額外成人門票 (一人票)^** \$138

**SCAN TO BUY  
TICKETS NOW  
立即掃碼購票**



- 如兒童身高120cm以下: 須購買親子套票。親子套票可供一名12歲以下兒童及一名18歲以上成人同時進場。
- 如兒童身高達120cm或以上: 可獨立購買一人票入場。18歲以上額外成人可獨立購買一人票入場 (只限已購買親子套票之客人)
- 每名付費成人最多可陪同2名兒童 (包括120cm以下付費兒童或2歲以下幼兒) 入場並確保能同時照顧兩名兒童。
- 場內設施適合2-12歲小朋友及其家長入場遊玩, 不建議2歲以下嬰幼兒入場, 如2歲以下嬰幼兒必須入場須由1名已付費的小朋友及1名18歲以上已付費的成人陪同入場免費
- If child is under 120cm tall, the Buddy (2 Pax) package must be purchased. The Buddy (2 Pax) package is valid for one child under 12 years old and one adult over 18 years old.
- If child is 120cm tall or over, Single Pax ticket can be purchased.
- Additional adults over 18 years old can purchase a separate Single Pax ticket (suitable for the customer who purchased a Buddy (2 Pax) package)
- Each paying adult can accompany a maximum of 2 children (including paying children under 120cm or children under 2 years old) and can accommodate for 2 children at the same time.
- The facilities are suitable for children aged 2-12 and their parents, infants under 2 years old are not recommended to enter, if infants under 2 years old must be accompanied by 1 paying child and 1 paying adult over 18 years old for free



1

## MERLI & KIZTOPIA FRIENDS BOUNCE AROUND SINGAPORE 彈遊新加坡

Take a trip round Singapore Town with the fun-loving Singapore Tourism Board mascot, Merli and Kiztopia Friends! Set in a virtual world filled with Singapore landmarks and attractions, you'll get to 'travel' and explore larger-than-life inflatables as tall as 5.5m and 25m wide.

Jump in and find yourself in a wild ride across bouncy inflatables, speedy slides, tricky obstacles and massive ball pits! Some of the landmarks include the Singapore Zoo, Resorts World Sentosa, Singapore Hawker Centres, Gardens by the Bay, Jewel Changi Airport, Orchard Road and more. Hop aboard the Singapore Airlines and enjoy the adventure; discovering something new about the Little Red Dot!

可愛滿分的新加坡旅遊局吉祥物小魚尾獅Merli與KIZTOPIA FRIENDS帶您彈遊新加坡! 這座圍繞新加坡著名景點為主軸打造的超巨型彈跳城堡, 長達25米高逾5.5米, 糅合充氣彈床、極速滑梯、障礙挑戰、巨型波波池等各種遊戲元素, 多方面訓練小朋友肌肉發展及手腳協調!

眾所周知的著名新加坡親子景點圍繞著整個充氣城堡, 當中包括: 新加坡動物園、聖淘沙名勝世界、新加坡小販中心、濱海灣花園、星耀樟宜、烏節路等。小朋友跳上新加坡航空航班, 彈遊新加坡各景點, 邊玩邊發掘新加坡的旅遊樂趣。

2

## KIZTOPIA FRIENDS ARENA 遊戲競技場

Take a breather at Kiztopia Friends Arena and try out various fun mini games such as Tiger, Happy and Eli's Shakers! Recharge, energize and hit the slides again!

各個遊戲中讓小朋友挑戰自我或稍作休息; 坐上Tiger, Happy和Raby的搖搖樂, 感受騎馬的樂趣同時好好休息一下, 儲足體力再玩過。

3

## MERLI INFLATABLE MASCOT 魚尾獅Merli充氣造型

Grab a photo opportunity with Singapore Tourism Board mascot Merli to remember your fun day out! It is his first overseas trip to Hong Kong and he can't wait to share all the lovely details about his hometown, Singapore with you. Don't forget to take a selfie with him during your visit!

新加坡旅遊局吉祥物魚尾獅Merli特意跨越海來到香港, 以4米高超巨型充氣造型閃亮登場, 為大家推介新加坡全新親子景點和體驗, 重新發掘當地文化與魅力。離開前, 別忘記與Merli合照留下值得紀念的快樂時刻!

## OPERATING HOURS 營業時間

10am - 8pm\* (每天共10節)

50 minutes each session, 10 mins cleaning will be carried out after session ends

每節50分鐘, 每節玩樂時間結束後將進行10分鐘清潔

Please refer to our website for latest operating hours.

請參閱我們的網站以了解最新的營業時間

## GET IN TOUCH 聯絡我們

✉ hello@kiztopia.com.hk

🌐 www.kiztopia.com.hk

📱 Kiztopiahk

☎ 6760 0481

Event Hashtag: #jumptopiahk